



Referat fra Bestyrelsesmøde 13. november 2025 kl. 18.30

Deltagende på mødet:

Formand: Lone Nielsen

Næstformand: Tina Kaspersen

Kasserer: : Stig Norgaard

Sekretær: Vibeke Lassen

Bestyrelsesmedlem: Cecilie Holme Lindegaard

Ikke deltagende på mødet:

Suppleant: Dannie Brøndby

Suppleant: Sanne Ferdinansen

1. Godkendelse af dagsorden.

- Dagsorden godkendt

2. Nyt fra alle:

- Lone fortalte om arrangementet i oktober "Leg og motion", som var en stor succes og vil blive gentaget første søndag i efterårsferien i uge 42
- Sol deltager i Dansk Islænder Forenings generalforsamling ved Merethe Andersen
- Stig har sat lys op på grusbanen, men det er pt lidt skarpt, men der bliver sat lysdæmper på.
- Kim (Tinas mand) skifter vandvarmeren i kiosken, og nogen andre småting.
- Der er et hul i taget på det ene dommerhus ved stævnebanen, Tina vil forsøge at få tjekket taget og lappet hullet hurtigst muligt.
- Cecilie venter på tilbud for at fjerne det ene poppeltræ, samt beskære de andre
- Der har været møde i D4 Horseshow styringsgruppe og det er besluttet at der også vil blive D4 Horseshow i 2026.
- Klubben skal have et Spotify medlemskab, så der kan bestilles musik under stævner og arrangementer (Stig går videre med sagen)

3. Status ang. Udvidelse og info fra byggeudvalget:

- Vi har fået 3 tilbud på byggeriet, Saxo Byg, Bundgård Byg, Claus Winther (fundament)
- Der skal en brand ingeniør på tegningerne inden byggetilladelsen kan gives, så dette er bestilt
- Landmåleren er bestilt i uge 51, hvis vi kan få byggetilladelsen igennem inden,

4. Økonomi:

- D4 Horseshow 2025 havde en god omsætning og gav et pænt overskud til både Vemmelev RideClub og OHR
- Der er kommet tilbud på at få lavet hele gavlen i ridehuset, der hvor den store port er på 125.000 kr. + moms.
- Årets julebankos overskud kommer på byggekontoen
- Vi har fået 14.125 fra Affaldssortering
- Vi har fået 7000 kr. fra klimapuljen, i den forbindelse er der arrangeret en temadag 11/1-26, hvor man kan omsy sit gamle rideudstyr.



5. Aktiviteter i ridehuset:

- Når der har været arrangementer i rideklubben, skal der lægges bilag og regnskab senest 14 dg efter arrangementets afslutning
- Diskussion i bestyrelsen om aktiviteter i ridehuset burde give et bidrag til rideklubben til strøm, vand, toiletpapir mm.
- Alle events under OHR skal oprettes som et event på hjemmesiden, sådan at alle betalinger sker på klubmodulet. Stig laver et skriv til udsendelse.

6. Eventuelt:

7. Næste ordinære mødedato samt møder resten af året:

- Lørdag 3/1-2026 kl. 9.00